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Brancheorganisaties blij met erkenning problemen met PE(plus)-examens 
 
Minister Dijsselbloem gaat de twee moties van de Tweede Kamer over de Wft-examens uitvoeren. De 

brancheorganisaties Adfiz, CFD, NVF, NVGA en OvFD vragen al ti jden aandacht voor de vele problemen met de 
PE(plus)-examens en zijn dan ook blij met deze erkenning. “Dit gaat voor ons om meer dan al leen uitstel en 
onderhoud per beroepskwalificatie. De Tweede Kamer heeft met haar motie gezegd dat het niet goed gaat op 
het dossier vakbekwaamheid. Deze ronde van PEplus is niet goed gegaan, het  moet beter worden. De 

uitvoering van de moties is hier de erkenning van.” 
 
De uitvoering van de motie om de overgangstermijn van de Wft-examinering met een jaar te verlengen pakt 

ook eerli jk uit voor adviseurs die hun examens al gehaald hebben. Voor alle adviseurs geldt dat de volgende PE-
termijn collectief gesteld is op 1 april  2019. “Uitstel wordt niet beloond. Bovendien hoeven werkgevers zo niet 
voor iedere adviseur een bewerkelijke administratie bij te houden wanneer zijn volgende deadline is.”  
 

 
Noot voor redactie: 

Voor meer informatie kunt u contact opnemen met Joerie van Looij, 06 14636314  
 
 


